
O žatve aj v štúdiu JOJ 24

 

 

Hovorkyňa Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory Jana Holéciová bola hosťom v
Štúdiu JOJ 24. Vysvetlila dôvody skoršej žatvy, ale aj to, dokedy na Slovensku potrvá. Zároveň
priblížila aj aktuálny stav v regiónoch.


